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Deltagare: Leif Carlsson, Håkan Lindhe, Göran Andersson, Mats Eklund, Ingo Staack, Ulf Fornlund, 

Leif Widlund 

 

1. Genomgång senaste protokoll 

• Kontakt med Hamnföreningen/ LSS för att få en uppfattning om kostnaden för 

resning av sällskapets flaggstång i hamnen har ännu inte tagits. 

 

2. Ekonomi 

•  På vår bank finns just nu 232 KSEK. 

• Leif C bedömer att årets resultat blir + 24 KSEK 

• Sällskapets avtal för el. går ut i år. Leif C har kalkylerat att förnyat avtal kommer att 

kosta ca. 14 KSEK mer per år. Som en följd av detta beslutades, att värmen i 

klubblokalen i vinter begränsas till 10 grader. 

• Leif C fick uppdraget att teckna nytt avtal med Bixia. 

 

3. Nya medlemmar eller medlemmar som lämnar sällskapet 

• Ny medlem Erik Persson med M22:a. 

4. Underhållsuppgifter på vårt varv samt arbeten vi utför för LBH 

• Mats har fått en lista från LBH med arbetsuppgifter som SSR ska utföra. De flesta är 

utförda, men återstår gör att täta läckande kran vid mastkranen. Läckan är mycket 

liten (sakta dropp). Mats bedömer och har meddelat LBH, att problemet åtgärdas efter 

avslutad torrsättning i höst. Då kan systemet tömmas på vattnet inför åtgärd. 

• LBH har under sommaren, på uppdrag av kriminalvården, engagerat en ung pojke 

som under sommaren haft samhällstjänst, dvs arbetstränat med lättare arbetsuppgifter 

i hamnen. Det har utfallit väl och myndigheten har undrat om det finns möjlighet att 

LBH kan ta emot flera ungdomar. 

Mats har en idé, om att för SSR:s räkning hitta lämpliga uppgifter i vårt underhåll 

som kan åläggas en ungdom på liknande sätt. En förutsättning är att förutom SSR 

övriga klubbar skulle kunna ställa upp på liknande sätt. 

  

¤ Efter vårt möte har framkommit, att det tillfrågade klubbar saknar uppdrag som 

passar hjälp av ovan beskrivet slag. Därmed faller frågan även för SSR, 

 

5.  Arbeten på varvet 

• Skrotning av den gula båten diskuterades. Ett förslag att skrota båten plats med hjälp 

av tiger såg ventilerades. Inget beslut dock. 

• Målning av baksidan på de norra bodarna ska göras. 

• Vattenslangen till D-spåret läcker. Det ska åtgärdas. 

 

Ovan beskrivna uppgifter beräknas klaras av på 3-4 helger. 

 

6. Torrsättning 

• Håkan presenterade ett första förslag och daterar upp det löpandevid behov. 

• Utplockning kallas till den 19 september. Start kl. 17.00. 
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7. Hjälpmedel för att knuffa båtar 

• Ett ganska tungt jobb är att knuffa båtar från vändskivan till uppställningsplats och 

omvänt. Mats har ett förslag att införskaffa ett litet mobilt elektriskt spel för att göra 

jobbet. Mats åtog sig att undersöka marknaden för ett dylikt spel. 

 

 

 

Efter avslutat möte serverades kaffe med dopp. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

……………………………………………….. 

Leif Widlund 


